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Deltagare: 
Christer Eriksson  
Hans Öhlund  
Ulf Grape 
Anders Jansson 
Bo Wernlundh  
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Per Edberg 
Inger Högström-Westerling 
Adjungerade: 
Peter Karlsson  
Cecilia Obitz (Fram till punkt 6.3) 
Erika Lilja (Fram till punkt 6.3) 
Patrik Lindqvist (Fram till punkt 6.3) 
Caroline Kumlin (Fram till punkt 6.3) 
Anmält frånvaro: 
Ola Runesson  
Susanne Nicklasson  
 

 
1. Öppning av mötet 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  
 

3. Föregående protokoll 
Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 

4. Rapporter 
4.1 Rapport från Ordförande 

Ordförande rapporterade om att det är dags att utse årets BK. Tretton båtklubbar har 
anmält intresse. 
Den samlande organisationen Svenskt Båtliv har möte 22/1 och ska diskutera 
kommande samarbete.  
23/1 har Juridiska Kommittén har möte för att gå igenom det fortsatta arbetet och 
hur det ska se ut.  
Arbetsgruppen för Tidningen Båtliv har möte den 24/1.  



 
 

 

4.2 Ekonomi 
Skattmästaren rapporterade kring utfallet för 2023 som visar att vi kommer att sluta 
på ett bättre resultat än budgeten för 2023.  

 

4.3 Rapport från kommittéerna 
4.3.1 Miljökommittén 

Hans J rapporterade att Carl R kommer tillbaka den 22/1. Möte i kommittén i 
morgon.  

 
4.3.2 Sjösäkerhetskommittén 

Hans Ö rapporterade om en fråga kring VHF och mobiltelefoni som togs upp på 
BRD 2023. Hans har haft kontakt med Post o Telestyrelsen i frågan med dåligt 
resultat. Även Telia och de andra bolagen tillfrågades och där blev svaret att 
telefonin kommer att fungera och att situationen positivare ut än befarat. 

 
4.3.3 Utbildningskommittén 

Anders J har efterlyst från Båtförbunden att komma in med förslag på 
representanter till Utbildningskommittén. Inget napp ännu. 
Enkät har gått ut till 200 klubbar med frågor om vilka utbildningar som 
genomförts och vilka utbildningsbehov som finns framöver. 61 svar har kommit 
in. Enkäten kommer att sammanställas inom kort.  

 
4.3.4 BAS kommittén 

Per E rapporterade att de ska ha första mötet i personnummerguppen inom kort. 
 

4.3.5 Redaktionskommittén 
Bo W rapporterade att de är på gång att utse Årets Båtklubb. Den 3/2 lämnas 
priset ut till den vinnande klubben på båtmässan i Göteborg.  
Stipendiet för Unga Hjältar delas ut på Båtmässan i Stockholm – Gurra Krantz 
överlämnar stipendiet. 

 
4.3.6 Barn o Ungdomskommittén 

Ingen rapport 
 

4.4 Rapport från Kansliet 
4.4.1 Förlängning av Carolines vikariat under februari 

Carolines vikariat förlängs under hela februari. 
 

4.4.2 Status BRD 2024 
Cecilia O rapporterade 16 anmälda i dagsläget till BRD 2024. Påminnelse kommer 
att skickas ut. Den 31/1 går anmälningstiden ut.  
Diskussion fördes kring vad som skulle vara lämpligt att använda den tid som 
eventuellt blir över efter att BRD avslutats.  

 

 



5. Från föregående möten bordlagda ärenden 
Inga bordlagda ärenden fanns att behandla.  
 

 

6. Ärenden för behandling   
 

6.1 Inkomna motioner 
4 inkomna motioner i dagsläget. De olika motionerna diskuterades och fördelades 
mellan US ledamöterna.  
US svar på motionerna skall vara klara till kommande US-möte i Göteborg. 
 

6.2 Budget 2024 – 2026 
Lasse C gick igenom budgeten för 2024. 
Budgeten diskuterades och kommer att fastställas under US-mötet i Göteborg 
Förslag på preliminär budget för 2025 o 2026 kommer att skickas ut innan 
Göteborgsmötet. 
 

6.3 Förfrågan från SMBF att hyra kontor på SBU:s kansli 
Hans J beskrev bakgrunden till frågan.  
Saken diskuterades och Hans J beslutade att dra tillbaka förfrågan.  
 

6.4 Samarbete mellan SBU och Östersjökontraktet 
Östersjöns rättigheter – Expedition Rädda Östersjön. 
”Östersjökontraktet” – är ett kontrakt som upprättas mellan individen och Östersjön 
– där man som båtägare åtar sig att bete sig på rätt sätt för att bevara Östersjöns 
miljö.  
I ett samarbete får vi möjlighet att vara med och påverka kontraktets innehåll.  
SBU:s roll är att vara aktiv i stiftelsens styrelse bland annat genom Båtmiljö.se,  
Avsikten med engagemang i projektet är att ta ställning för att vi som båtägare är 
med och påverkar miljön i Östersjön i positiv riktning. 
Beslut att vi går vidare med ett förslag på avtal.  
 

6.5 Samarbete mellan SBU/båtmiljö.se och Skippo 
Skippo har tagit över det som förut hette Eniro på sjön, Hamnen och Sjöassistans. 
Skippo vill bland annat kunna ha Båtmiljö.se som infokanal. 
Peter, Hans J och Carl R får mandat att gå vidare för att se om det finns underlag för 
ett vidare samarbete.  
 

6.6 Skrivelse från Skånes BF angående ändrad support i BAS 
Skrivelsen har presenterats och diskuterats. 
Skrivelsen och svaret på skrivelsen; se bilaga. 

 
 

7. Nästa möte 
2024-02-01-03 Hotell Heden i Göteborg. Mötet inleds med lunch kl 12.15. 

 

 

 



8. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagandet. 
 
 
 
 
Beslut: 
Carolines Kumlins vikariat förlängs under hela februari. 
31/1 går anmälningstiden ut för anmälan till BRD 2024. 
US svar på motionerna skall vara klara till kommande US-möte i Göteborg. 
Hans J beslutade att dra tillbaka SMBF:s förfrågan om att hyra in sig på SBU:s kansli. 
Beslut att vi går vidare med ett förslag på avtal med Östersjökontraktet 
Peter, Hans J och Carl R får mandat att gå vidare för att se om det finns underlag för 
ett vidare samarbete med Skippo. 
2024-02-01-03 Hotell Heden i Göteborg. Mötet inleds med lunch kl 12.15. 
 
 

 

 
 
 
 
 
_______________________  _______________________ 
Christer Eriksson   Ulf Grape 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
 
 
Bilaga 1 
 

Skrivelse från Skånes BF och svar på skrivelsen 

 

 

 


